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Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła  

IV Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 12. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, przywitała radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także  dyrektorów jednostek i wydziałów. 

Obsługę prawną sesji zapewniła radca prawny Angela Mruk-Nowak. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, poinformowała o obowiązku 

stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów Rozporządzenia Ogólnego 

Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych i zwróciła się do radnych, aby 

w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, do których rozporządzenie ma 

zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że sesja została 

zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że                           

w ustawowym terminie przekazany został radnym porządek obrad wraz z materiałami na sesję. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka złożyła wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad o punkt dotyczący wręczenia nagrody dla zwycięzcy w konkursie „Aktywny 

Senior/Aktywna Seniorka” w Powiecie Karkonoskim. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący wręczenia nagrody dla zwycięzcy 

w konkursie „Aktywny Senior/Aktywna Seniorka” w Powiecie Karkonoskim. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  

  

Zwróciła się do radnych z pytaniem, czy do przedstawionego porządku obrad są jeszcze inne 

wnioski lub uwagi. W związku z brakiem innych wniosków i uwag Przewodnicząca Rady 

przedstawiła zmieniony porządek obrad. Porządek obrad stanowi załącznik 

nr 2. do niniejszego protokołu. 
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Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Wręczenie nagrody dla zwycięzcy w konkursie „Aktywny Senior/Aktywna Seniorka               

w Powiecie Karkonoskim. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego Programu 

Na Rzecz Zatrudnienia w latach 2022-2027” za rok 2023. 

DRUK NR IV/1/2024 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju          

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Karkonoskiego. 

DRUK NR IV/2/2024 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkono-

skiego. 

DRUK NR IV/3/2024 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2024 rok. 

        DRUK NR IV/4/2024 

8. Podjęcie  uchwały w sprawie zatwierdzenia "Rocznego raportu o stanie realizacji Programu 

Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021-2027" za 2023 rok. 

        DRUK NR IV/5/2024 

9. Raport o stanie powiatu karkonoskiego za 2023 rok. 

a) przedstawienie raportu o stanie powiatu karkonoskiego za 2023 rok. 

b) debata radnych; 

c) wystąpienia mieszkańców; 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Karkonoskiego        

wotum zaufania.  

         DRUK NR IV/6/2024 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok. 

        DRUK NR IV/7/2024 

a) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu Karkonoskiego sprawozda-

nia finansowego Powiatu Karkonoskiego za rok 2023, sprawozdania rocznego z wy-

konania budżetu Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok z objaśnieniami oraz informacji 

o stanie mienia komunalnego. 

b) przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Powiatu opinii o sprawozdaniu 

rocznym z wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok oraz opinii Komi-

sji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu o sprawozdaniu finansowym Powiatu Kar-

konoskiego za 2023 rok; 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania finansowego Po-

wiatu Karkonoskiego za 2023 rok i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Kar-

konoskiego za 2023 rok z objaśnieniami oraz informacji o stanie mienia komunalnego. 

d) zapoznanie radnych z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obra-

chunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Karkonoskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego za 2023 

rok; 

e) stanowisko klubów radnych - dyskusja; 

f) głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawoz-

dania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego  za 

2023 rok. 

 



4 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego 

z tytułu wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego za rok 2023. 

  DRUK NR IV/8/2024 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie absolutorium dla Zarządu Po-

wiatu Karkonoskiego; 

b) zapoznanie radnych z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obra-

chunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Po-

wiatu Karkonoskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego 

za 2023 rok; 

c) stanowisko klubów radnych – dyskusja; 

d) głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Po-

wiatu Karkonoskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego  

za 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.3.2024  

DRUK NR IV/9/2024 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.4.2024  

DRUK NR IV/10/2024 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.5.2024  

DRUK NR IV/11/2024 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.6.2024  

DRUK NR IV/12/2024 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.7.2024  

DRUK NR IV/13/2024 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

DRUK NR IV/14/2024 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Budżetu, Finansów i Majątku              

Powiatu. 

DRUK NR IV/15/2024 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Spraw Społecznych. 

DRUK NR IV/16/2024 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Budownictwa, infrastruktury 

 i Rozwoju Powiatu. 

DRUK NR IV/17/2024 

21. Zatwierdzenie protokołów z II i III sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. 

22. Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

23. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

24. Interpelacje i zapytania. 

25. Wnioski i oświadczenia radnych.  

26. Sprawy różne. 

27. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego wręczenia nagrody dla zwycięzcy w konkursie 

„Aktywny Senior/Aktywna Seniorka w Powiecie Karkonoskim. 
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Uczestnicy konkursu „Aktywna Seniorka/Aktywny Senior” – 2023 

1. Krzysztof Tęcza: Staniszów (podmiot zgłaszający: Odział PTTK „Sudety Zachod-

nie” Andrzej Mateusiak). 

2. Janina Gerczak: Szklarska Poręba (podmiot zgłaszający: Miasto Szklarska Poręba: 

Mirosław Graf). 

3. Maria Patejuk – Stenzel: Mysłakowice (podmiot zgłaszający: Koło Gospodyń          

Wiejskich w Mysłakowicach: Krystyna Łechtańska, Stefania Puncewicz) . 

4. Henryka Amborska: Mysłakowice (podmiot zgłaszający: Stowarzyszenie Senior 

Mysłakowice: Helena Nawrot oraz Gminny Ośrodek Kultury w Mysłakowicach:      

Marianna Ostrowska).  

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie przyjęcia sprawozdania        

z realizacji „Powiatowego Programu Na Rzecz Zatrudnienia w latach 2022-2027” za rok 2023. 

  

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jeleniej Górze Piotr Frąszczak w formie 

prezentacji multimedialnej przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania        

z realizacji „Powiatowego Programu Na Rzecz Zatrudnienia w latach 2022-2027” za rok 2023. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie przyjęcia aktualizacji 

„Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 
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Karkonoskiego. 

  

Zastępca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego Maria Huk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przedstawiciel firmy „Trako Projekty Transportowe” Konrad Adamczyk w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawił Plan Zrównoważonego Rozwoju Publicznego Transportu 

Zbiorowego dla Powiatu Karkonoskiego. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – W zastępstwie Przewodniczącego Komisji 

Agnieszka Lemiszewska  poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że sam pomysł Komunikacji Karkonoskiej zrodził się 

w poprzedniej kadencji rady przy udziale Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość oraz 

zaangażowaniu pracowników starostwa. Dodał, że Komunikacja Karkonoska służy wszystkim 

mieszkańcom powiatu oraz, że ma nadzieję, iż ta forma wsparcia dla mieszkańców w zakresie 

komunikacji będzie podtrzymana bez względu na zapowiadane ograniczenia w wydatkach           

z budżetu państwa. 

 

Radna Julia Maczek potwierdziła, że dla gminy Stara Kamienica niezbędne jest dalsze 

funkcjonowanie Komunikacji Karkonoskiej. 

 

Radna Agnieszka Lemiszewska stwierdziła, że Komunikacja Karkonoska skomunikowała 

obszary powiatu, które nie posiadały sprawnej komunikacji. Dzięki temu można dojechać          

np. z Kowar do Cieplic. 

 

Członek Zarządu Powiatu Karkonoskiego Sławomir Celt poinformował, że Komunikacja 

Karkonoska realizuje również połączenia między powiatami. Dodatkowo planowane jest także 

porozumienie z Powiatem Jaworskim.  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 
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Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie zmian w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 
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- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poprosił o informację w sprawie pojawienia się w pozycji „dochody” 

wadium w wysokości 50.000 zł oraz po stronie wydatków, wydatek w tej samej kwocie                

tj. 50.000 zł. Poprosił o wyjaśnienie powyższej pozycji w budżecie. 

 

Starosta Karkonoski poprosił Skarbnika Powiatu o udzielenie odpowiedzi na pytanie radnego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska poinformowała, że 

wyrokiem Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze, sąd zasądził na rzecz Spółki „Polskal” 

świadczenie w wysokości 33.150 zł wraz z odsetkami oraz koszty procesu w wysokości          

5.275 zł. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta zwrócił się z pytaniem, czy należy spodziewać się dalszych reperkusji 

wynikających z zacytowanego wyroku sądu. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w przedstawionej sprawie 

roszczenie dotyczy firmy „Polskal”, która posiada roszczenie do powiatu karkonoskiego 

wynikające z decyzji Starosty z roku 2012 dotyczącej ustanowienia ograniczenia tonażu na 

drodze powiatowej w Gminie Janowice Wielkie w związku z funkcjonowaniem kopalni 

odkrywkowej w miejscowości Karpniki. W związku  z ograniczeniem tonażu firma „Polskal”  

zażądała od powiatu odszkodowania w wysokości ponad 100 milionów zł. Powiat w sądzie 

wygrał to postępowanie, trudno jednak określić, czy firma będzie korzystała ze środków 

ochrony prawnej i czy będzie nadal dochodziła swoich roszczeń na drodze sądowej. Na chwilę 

obecną roszczenie firmy „Polskal” zostało oddalone, jednak ostateczne rozstrzygnięcie należy 

do sądu. 

 

Radna Julia Maczek dodała, że działalność „Polskalu” nie dotyczyła wyłącznie Karpnik, ale 

także gminy Stara Kamienica. Spór między „Polskalem” a gminą Stara Kamienica trwa już         

17 lat. Jak dotychczas udało się nie wpisywać zasobu tej firmy do Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego. Również gmina Stara Kamienica będzie zwracać się do powiatu o pomoc             

w rozwiązywaniu pewnych problemów. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta zwrócił się z pytaniem, czy Starosta wykorzystał w pełni wszystkie 

dostępne środki prawne łącznie z kasacją w przedmiotowej sprawie. 

 



9 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że powiat dochował wszelkiej 

staranności, aby powiat był dobrze reprezentowany w postępowaniu sądowym. 

 

Członek Zarządu Powiatu Karkonoskiego Sławomir Celt stwierdził, że sprawa z „Polskalem” 

trwa bardzo długo. Problem ten jest bardzo istotny dla mieszkańców Gminy Janowice Wielkie 

i Karpnik, tym bardziej, że na tym terenie znajduje się zabytkowy most, który jest w bardzo 

złym stanie technicznym. Jeżeli most byłby intensywnie eksploatowany przez samochody o 

dużym tonażu, to z pewnością uległby całkowitemu uszkodzeniu. Ponadto drogą tą poruszają 

się dzieci uczęszczający do szkoły. Wobec powyższego stwierdza, że decyzja sądu była 

słuszna. 

  

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian          

w budżecie powiatu karkonoskiego na 2024 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie zatwierdzenia "Rocznego 

raportu o stanie realizacji Programu Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021-2027" za 

2023 rok. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego Maria Huk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Wiceprzewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lemiszewska poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 
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W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Rocznego 

raportu o stanie realizacji Programu Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021-2027" za 

2023 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 11. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  11 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 8. porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka ogłosiła 10 minutową przerwę. 

 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka ogłosiła koniec przerwy                  

i przystąpiła do realizacji punktu 7. porządku obrad, dotyczącego Raportu o stanie powiatu 

karkonoskiego za 2023 rok. 

 

Starosta Powiatu Karkonoskiego Krzysztof Wiśniewski w formie prezentacji multimedialnej 

przedstawił Raport o stanie powiatu karkonoskiego za 2023 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat raportu o Raportu           

o stanie powiatu karkonoskiego za 2023 rok: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Wiceprzewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lemiszewska poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że opinia        

komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję i poprosiła 

o przedstawienie stanowiska klubów: 

 

Radny Eugeniusz Kleśta w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość stwierdził, że 

niepotrzebnie radni otrzymali Raport o Stanie Powiatu w wersji papierowej, gdyż dokument 
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ten w pełni dostępny jest w wersji elektronicznej. Zwrócił uwagę, że w punkcie dotyczącym 

wydatków majątkowych na drogi powiatowe została wskazana kwota ok. 52 milionów zł. 

Powyższa kwota była wskazana w założeniach do budżetu. W rzeczywistości wydatkowano 

niecałe 17 milionów zł. Wobec powyższego stwierdził, że Powiat Karkonoski zapewne 

funkcjonowałby również w sytuacji gdyby w ogóle nie było Zarządu Powiatu. W imieniu klubu 

radnych podziękował wszystkim pracownikom Starostwa oraz jednostek powiatowych. 

Odnosząc się do funkcjonowania powiatu w roku 2023 dodał, że po raz pierwszy ograniczono 

prawa wykonywania mandatu radnego poprzez brak odpowiedzi na interpelację i zapytania. 

Takie działania zdaniem radnego jest niedopuszczalne i zaburza relacje międzyludzkie.                 

A zatem niepokojący jest fakt, iż radny, aby uzyskać informację od Starosty dotyczącą 

funkcjonowania powiatu nie może bazować na przepisach ustawy o samorządzie powiatowym, 

lecz zmuszony jest do korzystania również z przepisów o dostępie do informacji publicznej. 

Dodał, że ten element związany z niewłaściwym funkcjonowaniem powiatu zdecydował, iż 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość będzie przeciwny udzieleniu votum zaufania za rok 

2023. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że kwota 52 miliony zł na 

inwestycje drogowe wskazane w prezentacji to środki, które zostały już zaangażowane. Część 

tych środków została już zapłacona. Środki zaangażowane oznacza, że w wyniku postępowania 

o zamówienie publiczne wyłoniony został wykonawca i podpisana została umowa.                        

W odniesieniu do uwagi radnego dotyczącej udzielania odpowiedzi na zapytania i interpelację 

stwierdził, że radny korzystał ze swojego przysługującego prawa, jak również Starosta także 

korzystał ze swoich uprawnień. Nie zmienia to jednak faktu, iż powiat w roku 2023 zrealizował 

bardzo wiele zadań inwestycyjnych. Nie udzielając votum zaufania przez klub radnych PiS dla 

Zarządu Powiatu oznacza, że nie udziela się również votum zaufania wszystkim pracownikom 

Starostwa zaangażowanym w realizację tak wielu zadań.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta stwierdził, że nie umniejsza zasług pracowników Starostwa, a jedynie 

zwraca uwagę na pewne niepokojące zjawisko dotyczące ograniczania radnym dostępu do 

informacji na temat funkcjonowania jednostki w kontekście relacji międzyludzkich. Dodał, że 

przez wiele kadencji funkcjonowania powiatu nie było takiego problemu. A zatem 

stwierdzonych uwag nie kieruje do pracowników Starostwa lecz do Zarządu Powiatu. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu Karkonoskiego wotum zaufania.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  10 osób, 

przeciw  -    2 osoby,  

wstrzymało się -    0 osób. 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 9. porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka pogratulowała wyniku 

głosowania i podziękowała Zarządowi Powiatu oraz wszystkim pracownikom Starostwa 

Powiatowego w Jeleniej Górze za pracę w roku 2023. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski w imieniu Zarządu podziękował radnym za 

udzielenie votum zaufania oraz wszystkim pracownikom Starostwa. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka ogłosiła 10 minutową przerwę. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka ogłosiła koniec przerwy                  

i przystąpiła do realizacji  punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Dyrektor Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami Aleksandra 

Mucharska przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Wiceprzewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lemiszewska poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że opinia        

komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii                 

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Karkonoskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu        

Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość poinformował, że 

z uwagi na redukcję wydatków na inwestycje w roku 2023 klub wstrzyma się przed 



13 

 

zatwierdzeniem przedmiotowego sprawozdania. 

Wicestarosta Karkonoski Mirosław Górecki poinformował, że z uwagi na fakt, iż powiat nie 

pozyskał środków zewnętrznych na niektóre zadania, wydatki zostały przeniesione na inny 

termin według postanowień Wieloletniej Prognozy Finansowej. Po wysłuchaniu opinii 

wszystkich komisji merytorycznych Rady Powiatu Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej 

będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Członek Zarządu Powiatu Karkonoskiego Sławomir Celt poinformował, że w imieniu Klubu 

Radnych Razem dla Regionu, klub stwierdza, iż realizacja budżetu powiatu została wykonana 

bardzo dobrze i wobec powyższego będzie głosował za przyjęciem sprawozdania. 

   

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  10 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    2 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji      

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Karkonoskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Karkonoskiego za rok 

2023. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Piątek odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej        

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok.  

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii               

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu Karkonoskiego za 2023 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 
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Radny Eugeniusz Kleśta w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość poinformował, że 

Rada Powiatu uchwaliła budżet na rok 2023 na kwotę ponad 122 miliony zł. Podkreślił, że był 

to bardzo ambitny budżet, który stawiał szereg wyzwań dla powiatu. Wydatki tego budżetu 

kształtowały się na wysokości ponad 139 milionów zł. Pewien deficyt z tego tytułu był 

dopuszczalny i był pod kontrolą. Zasadniczą częścią tego budżetu były wydatki majątkowe.        

W trakcie roku budżetowego, budżet powiatu był wielokrotnie zmieniamy w wyniku czego 

nastąpiła znacząca redukcja zarówno w wydatkach jak i dochodach oraz wydatkach 

majątkowych na kwotę ok. 16.891.000 zł, co oznacza redukcję w tych wydatkach w wysokości 

68%. Tak znacząca redukcja wydatków majątkowych dotyczy wydatków na infrastrukturę 

głównie w zakresie dróg. Dodał, że redukcja w wydatkach majątkowych jest zbyt duża i nie do 

zaakceptowania. Przykładem niezrealizowania zadania inwestycyjnego na terenie powiatu jest 

droga w Janowicach Wielkich. Inwestycja ta była już planowana w roku 2020 i do tego czasu 

nie została zrealizowana. W tym samym okresie np. Gmina Mysłakowice pozyskała środki            

i zrealizowała podobną inwestycję drogową. Ponadto zwrócił uwagę, że nie zasadnym było               

w roku 2023 wydatkowanie środków na naprawę tejże drogi skoro wiadomo było, że droga ta 

będzie podlegać gruntownej przebudowie. Zdaniem radnego środki te mogły być przekazane 

na inne zadania infrastrukturalne. Wobec powyższego poinformował, że Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość będzie głosował przeciwko udzieleniu Zarządowi Powiatu absolutorium za 

rok 2023. 

 

Wicestarosta Karkonoski Mirosław Górecki poinformował, że sprawna realizacja budżetu 

polega m.in. na szybkim reagowaniu na bieżące potrzeby jednostki. Przykładem tego jest 

zadanie polegające na przebudowie budynku tzw. „zameczku” stanowiący DPS „Sosnówka”. 

W postępowaniu o zamówienie publiczne wpłynęły 4 oferty, z których najkorzystniejsza oferta 

opiewa na kwotę 2.700.000 zł. W związku z tym kwota ta znacznie przekracza kwotę jaką 

powiat przeznaczył o 700.000 zł. Przed takimi problemami staje często Zarząd Powiatu i Rada 

Powiatu, polegającymi na poszukiwaniu dodatkowych środków na finansowanie zadań 

powiatu. Wobec powyższego Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej poprze udzielenie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu za rok 2023. 

 

Członek Zarządu Powiatu Karkonoskiego Sławomir Celt stwierdził, że nie może zgodzić się ze 

stanowiskiem radnego Eugeniusza Kleśty, iż bez uzasadnienia wydatkowane zostały środki na 

naprawę drogi w Janowicach Wielkich, gdyż droga ta po okresie zimowym była w bardzo złym 

stanie technicznym co zagrażało bezpieczeństwu mieszkańcom i innym użytkownikom drogi. 

W imieniu Klubu Radnych Razem dla Regionu poinformował, że klub będzie głosował za 

udzieleniem absolutorium za rok 2023. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że nie słuszne są uwagi radnego 

Eugeniusza Kleśty co do decyzji w sprawie naprawy nawierzchni drogi w Janowicach 

Wielkich. Zwrócił uwagę, że naprawienie nawierzchni drogi było niezbędne, aby poprawić 

bezpieczeństwo  użytkownikom drogi. Ponadto nie było żadnej pewności, że  w postępowaniu 

przetargowym uda się skutecznie wybrać wykonawcę. Wobec powyższego decyzja Zarządu 

Powiatu w sprawie naprawy nawierzchni drogi była słuszna. Zdaniem Starosty realizacja tego 

zadania w późniejszym okresie spowodowała, że najprawdopodobniej inwestycja ta będzie 
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zrealizowana za niższą kwotę, gdyż rynek zamówień publicznych znacznie się uspokoił i ceny 

w przetargach są znacznie niższe niż było to jeszcze przed rokiem. Przykładem takiego stanu 

rzeczy był remont mostu w Mysłakowicach. Inwestycja była wówczas wyceniona na                       

1 milion zł. Powiat otrzymał dofinansowanie na tą inwestycję w wysokości 50% tj. na           

500.000 zł. Jednak po rozstrzygnięciu przetargu oferta wybrana opiewała na kwotę            

2.700.000 zł. A zatem otrzymane przez powiat 500.000 zł nie stanowiło już 50% inwestycji,         

a jedynie ok. 20%. Niestety powiat nie otrzymał już brakującej kwoty, aby dorównać do 50% 

kosztów zadania. Podobna sytuacja była z wieloma innymi zadaniami. Ponadto zwrócić należy 

uwagę, że większość dróg powiatowych zostało wybudowanych jeszcze przed II wojną 

światową, wobec powyższego często brakuje dokumentacji technicznej dla tych obiektów. 

Takim przykładem jest np. ul. 1 Maja w Szklarskiej Porębie, gdzie należało przedłużyć umowę 

na wykonanie tego zadania. Podobnie było przy realizacji remontu mostu w Barcinku, gdzie 

okazało się, że należy ponieść dodatkowe nieprzewidziane wcześniej koszty. Niemniej jednak 

Powiat Karkonoski może poszczycić się wysokim współczynnikiem realizacji inwestycji. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta ad vocem do wypowiedzi Starosty stwierdził, że zły stan techniczny 

drogi w Janowicach Wielkich utrzymywał się przez wiele lat. Zdaniem radnego przebudowa      

w tym miejscu winna nastąpić dużo wcześniej. Dodał, że dba o bezpieczeństwo użytkowników 

drogi, ale nie można zapominać o racjonalnym wydatkowaniu środków publicznych. 

 

Radny Artur Górnicki poinformował, że jako mieszkaniec Janowic Wielkich potwierdza, iż 

naprawa nawierzchni drogi w tej miejscowości była niezbędna z uwagi na jej bardzo zły stan 

techniczny, który zagrażał bezpieczeństwu wszystkim użytkownikom tejże drogi. 

 

Członek Zarządu Powiatu Karkonoskiego Sławomir Celt potwierdził, że naprawa drogi                

w Janowicach Wielkich była niezbędna.    

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Karkonoskiego za rok 2023. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  10 osób, 

przeciw  -    2 osoby,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 11. porządku obrad. 
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Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpiła do realizacji punktu 12. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.3.2024. 

         

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska poinformowała                

o zakresie skargi i rekomendowała radzie w imieniu komisji uznać skargę za nieuzasadnioną.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka przedstawiła projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.3.2024. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpiła do realizacji punktu 13. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.4.2024. 

         

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska poinformowała                

o zakresie skargi i rekomendowała radzie w imieniu komisji uznać skargę za nieuzasadnioną.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka przedstawiła projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta zwrócił się z pytaniem, czy strona skarżąca skutecznie została 

powiadomiona o posiedzeniu komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska poinformowała, 

że zaproszenie na posiedzenie komisji zostało skarżącym skutecznie doręczone.               

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały 
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w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.4.2024. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpiła do realizacji punktu 14. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.5.2024. 

         

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska poinformowała                

o zakresie skargi i rekomendowała radzie w imieniu komisji uznać skargę za nieuzasadnioną.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka przedstawiła projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.5.2024. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpiła do realizacji punktu 15. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.6.2024. 

         

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska poinformowała                

o zakresie skargi i rekomendowała radzie w imieniu komisji uznać skargę za nieuzasadnioną.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka przedstawiła projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta zwrócił się z pytaniem, na czym polegała niepoprawność 

wypełnionego przez skarżącego wniosku. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska poinformowała, 

iż w formule wniosku o dofinansowanie skarżący niewłaściwie zaznaczył formę 

dofinansowania. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.6.2024. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpiła do realizacji punktu 16. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.7.2024. 

         

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska poinformowała                

o zakresie skargi i rekomendowała radzie w imieniu komisji uznać skargę za nieuzasadnioną.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka przedstawiła projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi nr BRP.1510.7.2024. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 



19 

 

 

 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 17. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynął wniosek radnej Kingi Nowak w sprawie jej 

rezygnacji z pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Odczytała projekt uchwały wraz             

z uzasadnieniem w w/w sprawie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 17. porządku obrad. 

 

Ad.18. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 18. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgłoszony został wniosek radnego Eugeniusza Kleśty  

w sprawie dołączenia do składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu. 

Odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w w/w sprawie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 
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Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 18. porządku obrad. 

 

Ad.19. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 19. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Spraw Społecznych. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgłoszony został wniosek radnego Bogdana 

Kamińskiego w sprawie dołączenia do składu osobowego Komisji Spraw Społecznych. 

Odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w w/w sprawie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Spraw Społecznych. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 19. porządku obrad. 

 

Ad.20. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 20. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgłoszony został wniosek radnego Bogdana 

Kamińskiego w sprawie dołączenia do składu osobowego Komisji Budownictwa, 

Infrastruktury i Rozwoju Powiatu.  

Odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w w/w sprawie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 
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W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 20. porządku obrad. 

 

Ad.21. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

21. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołów z II i III sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z II Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  11 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z II Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z II Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z III Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 
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Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z III Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z III Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 21 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 21. porządku obrad.  

 

Ad.22. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

22. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym.  

    

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 22. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 22. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.23. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

23. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącej Rady oraz przewodniczących 

komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poprosiła przewodniczących 

komisji o sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że komisja    

odbyła dwa posiedzenia na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję,     

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lemiszewska 

poinformowała, że komisja  odbyła jedno posiedzenie, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Artur 

Górnicki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję.  

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Wiceprzewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lemiszewska poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję. 

  

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym wykonywała czynności związane z przygotowaniem obecnej sesji rady.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań Przewodniczącej Rady Powiatu oraz 

Przewodniczących Komisji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 23. porządku obrad. 

 

Ad.24. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

24. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, iż składa zapytanie dotyczące bezpieczeństwa na 

drogach powiatowych. Dodał, że powiat zakupił urządzenie do utrzymania dróg na 

odpowiednim standardzie. Wobec powyższego ma wątpliwości, czy urządzenie to jest 

efektywnie wykorzystywane, albowiem droga powiatowa od Jeleniej Góry przez Wojanów, 

Łomnicę do Mysłakowic jest źle utrzymana poprzez brak wykoszenia poboczy. W związku          

z tym prosi o przedstawienie harmonogramu prac przez zakupiony przez powiat sprzęt do 

należytego utrzymania dróg. 

 

Radna Agnieszka Bojko w imieniu mieszkańców Siedlęcina poprosiła o umocnienie pobocza     

i naprawę barier ochronnych na drodze nr 2491D na ulicy Lwóweckiej oraz o zamontowanie 

barier ochronnych na drodze powiatowej nr 2751D w Chrośnicy w celu zabezpieczenia 

przepustu. 

 

Radna Agnieszka Lemiszewska w związku z licznymi zawiadomieniami mieszkańców 

Miłkowa w sprawie ulicy Staromiejskiej zwraca się z interpelacją  o zapewnienie 

bezpieczeństwa na tym obszarze. Dodała, że droga ta jest po remoncie, lecz została zwężona, 

gdyż został utworzony chodnik w następstwie czego dochodzi na tym odcinku drogi do 

licznych zdarzeń komunikacyjnych. Mieszkańcy apelują o zamontowanie dwóch spowalniaczy 

oraz wprowadzenie zakazu wjazdu pojazdów o masie powyżej 8 ton. 

 

Ad.25. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

25. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka 

zamknęła pkt 25. porządku obrad. 

 

Ad.26. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

26. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radna Danuta Krysińska poprosiła o wsparcie w sprawie dotyczącej poprawy bezpieczeństwa  

na skrzyżowaniu drogi krajowej z drogą powiatową w Wojcieszycach, gdzie dochodzi do 

zdarzeń drogowych. 

 

Wicestarosta Karkonoski Mirosław Górecki poinformował, że wraz z radnymi jest umówiony 

na spotkanie w tejże sprawie, na którym postara się rozwiązać zgłaszany przez radną problem 

związany z bezpieczeństwem na tym odcinku drogi. 
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Radna Danuta Krysińska poinformowała, że wpłynęło pismo od pszczelarzy, z którego wynika, 

że w obecnym roku pszczelarze ze spadzi modrzewiowej nie uzyskają miodu. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w ramach Zarządzania 

Kryzysowego powiat posiada ograniczone możliwości, aby pomóc pszczelarzom, ale problem 

ten został przekazany do Wojewódzkiego Zarządzania Kryzysowego. Wojewoda posiada 

środki na tego rodzaju kryzysy i może we właściwy sposób zareagować na ten stan kryzysowy. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta zwrócił się do Zarządu Powiatu, aby w związku z licznymi skargami 

składanymi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jeleniej Górze dotyczącymi błędów 

formalnych w składanych przez mieszkańców powiatu wnioskach, podjąć działania polegające 

na udzielaniu przez pracowników urzędu pomocy przy wypełnianiu wniosków, aby tego 

rodzaju błędów uniknąć, a tym samym ograniczyć ilość składanych skarg i poprawić wizerunek 

powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w okresie 

wakacyjnym nie są planowane sesje Rady Powiatu, jednak może się zdarzyć, że będzie potrzeba 

zwołania sesji nadzwyczajnej dotyczącej spraw budżetowych powiatu. Dodała, że najbliższa 

planowana sesja odbędzie się pod koniec września, a następnie przedstawiła tematy przyszłej 

sesji. 

 

Ad.27. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego złożyła życzenia udanego letniego wypoczynku 

i zamknęła IV Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego o godzinie 1504. 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 
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